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Bringsværsveien 7  
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 37 25 05 50   

 
Møtereferat FAU 
Fjære barneskole 

Dato: Tirsdag 7. november 2023 kl. 18.00 
 
Sted: Personalrommet, Fjære barneskole (gamle Fjære ungdomsskole) 
 
Til stedet:  
1A  Ole Andreas Reiersen 
2A Tove Linn Tjersland 
2B Anne Margrethe Borgen Thorsen  
3A Signe Lise Torgrimsen  
4A Eivind André Tunsberg 
4B Stine Dale 
5A Karin Rosåsen  
5B Maren Helene Pedersen 
6A  Jenni Sofia Dahlbâck 
6B Ida Rusånes Åkervik  
7A Martin Birkedal 
7B Berglind Fjola Smaradottir 
 
Forfall:  
1B  Aleksander Blandkjenn Engvoldsen 
3B  Ole Morten Egeland 
 
Referent: Tove Linn Tjersland 

 

Sak 11/23-24: Info om skolen og økonomi 

 Tusen takk til FAU for oppgraderingen av uteområdet 

 6. trinn ved skolen deles i 3 klasser 

o 55 elever, 1 hørselsklasse 

o Klassestørrelsene blir 19, 19, 17 

o Gjeldende fra 20. november 2023 

 Fravær ansatte  

o Sykefraværprosenten er 4,2% tom oktober for 2023. Dette er lavere enn i fjor.  

 Budsjett pr. september 2023 

o - 1,2 mill 

 Lærernorm dette skoleåret 



o 1.-4. trinn: mangler 0,8 årsverk 

o 5.-7.trinn: mangler 0,3 årsverk 

 Budsjett 2024 

o Må kutte 0,75 årsverk pedagog for å komme i balanse 

o Ingenting til vikar 

 Kommunedirektørens budsjettforslag for 2024 – Oppvekst 

o Under arbeidet med årsbudsjett- og økonomiplan 2024-2027 har det blitt synliggjort 

at det vil bli svært krevende, og i noen tilfeller ikke mulig, å levere tjenester innenfor 

gjeldende lovverk eller å innfri innbyggernes forventninger. 

o I tillegg til manglende ressurser knyttet til statlige SFO moderasjonsordninger, andel 
av Grimstad elever til Langemyr skole og ressurssenter og manglende årsvirkning av 
styrkede ledelsesressurser ved Fevik skole og avdeling for helsesykepleier- og 
jordmortjenesten på til sammen ca. kr. 7 millioner, må sektoren kutte ytterligere kr. 
12 millioner for å bidra til at hele kommunens økonomi skal balansere. 

o Forslag til innsparinger: 

 Avvikle Frivoll skole 

 Redusere antall miljøarbeidere 

 Tilskudd til private SFOer 

 Fjerne videreutdanning i hele sektoren 

 Redusere styrkingstiltak i barnehagene 

 Reduksjon i stab 

 Reduksjon i BUF 

 Si opp medlemskap i ungt entreprenørskap 

o Behov det ikke er funnet inndekning for i budsjettet:  

 Manglende årsvirkning for ass. Rektor på Fevik skole og ny avd. leder på 

helsestasjon- og jordmortjenesten.  

 Andel Grimstad elever til Langemyr skole- og ressurssenter.  

 Tilstrekkelig midler for å dekke inn utvidet Statlig moderasjonsordning for 

SFO.  

 Oppgradering av utstyr til leke- og utearealer i barnehager og skoler.  

 Bortfall av Statlige tilskuddsmidler til helsesykepleiere- og jordmortjenesten. 

I perioden 2018-2023 (3-4 stillinger).  

 Ressurser tilknyttet til å realisere tiltak i forebyggende plan 

 Kompetanseutvikling og tverrfaglig samlinger 

 Foreldre støttende tiltak og veiledning 

 Ressurser for å møte lavinntektsfamilier 

 Ressurser til gratis fritidsaktiviteter 

 Tiltak direkte rettet mot å forbygge skolefravær og uhelse 

o Fortsatt behov for utskiftning og innkjøp av lærerbøker i skolene. 

o Tilstrekkelig midler til innleie av vikarer for barnehagene. 

o Høsten 2024 

 7. trinn hadde en fantastisk uke på leirskole 
 BlimE-dansen ble gjennomført 22. september 
 4.klasseklubben på SFO arrangerte FN-kafe 24. oktober – Tusen takk til alle 

foresatte som bidro med kake. 
 SFO har stor aktivitet, spesielt populært med alle gruppene på onsdag 
 Fellessamling – tema Høst ble gjennomført 31.oktober 

 



o Dysleksivennlig skole 

 Hele personalet vil gjennom dette skoleåret kurses 
 Vi satser på å være klar til å sende søknad om sertifisering i juni 2024. 

o Alle på skolen gleder seg til: 

 Filmfestival i uke 46  
 Åpen skole 21.november  
 Juleavslutning onsdag 13.desember  
 At entreprenør for ny skole skal være på plass i desember  

Sak 12/23-24: Oppsummering fra KFU stormøte 

 FAU leder for Fjære barneskole Anne Margrethe Borgen Thorsen oppsummerte møte og 

informerte om følgende: 

o Arne Moholt informerte om hvem han er.  

o Presentasjon av de ulike skolene og de som var med.  

o Ny leder, nestleder og sekretær ble valgt.  

o Nytt møte den 14. november.  

Sak 13/23-24: Åpen skole 21.11.23 

 Det ble et overskudd på 15.789 kr ved årets høstfest.  

 Pengene er øremerket skolens lavo og vedlikehold av den.  

 Kasserer Berglind Smaradottir gjorde innkjøp før festen. Hun har i etterkant av festen sendt 

ut regnskap til FAU`s representanter og laget en liste over endringer som ble gjort ved årets 

arrangement.  

Sak 4/23-24: Sosiale medier 

 FAU ble enige om å sende ut en oppfordring via VISMA til foreldre om å være ekstra 
oppmerksomme på bruken av sosiale medier blant barn.  

 Oppfordringen ble sendt ut 23. november 23. Her ble det også vedlagt en veiledning fra 
medietilsynet for ytterligere info og tips.  

 Skolen opplever mye negativt knyttet til sosiale medier og FAU diskuterte i møte hvordan 
skolen kan bidra til å sette mer fokus på dette blant elever og foresatte og lære dem til å 
bruke disse mediene på en riktig måte.  

 Det ble anbefalt å ta dette opp i foreldremøter hvor man deler foreldre opp i grupper slik at 
de kan diskutere dette sammen og få muligheten til å lage felles kjøreregler for barna.  

 Det har ikke vært så god erfaring tidligere med å samle foreldre til foredrag i et auditorium.  
 

Sak 5/23-24: Eventuelt 

 Taushetserklæring ble underskrevet av de som ikke var på forrige møte.  

 FAU møtene – innkalling og saksliste 

o Rektor informerer FAU om at FAU-møtene er foreldrenes møter og at de ikke trenger 

å ha rektor til stedet hvis de ikke vil. Det var enighet internt i FAU om at det var 

ønskelig å ha rektor til stedet. Dette fordi FAU ønsker at informasjon skal gå videre til 

skolen på en riktig og grei måte gjennom rektor.  

o Rektor oppfordrer representantene til å få foreldre til å komme med flere saker og 

gjerne sende ut en påminnelse om dette 2-3 uker før FAU- møtene.  

 Trafikksikring  

o Det er kommet inn bekymring for store kjøretøy som kjører fort over gangfelt ved 

midlertidige omlegginger av E18.  



o Opphopning av vann i tunellen (gangsti) som går under Fylkesveien gjør det til at det 

er vanskelig å komme seg igjennom.  

o Nestleder Maren Pedersen har kontaktet kommunen for å finne en løsning på dette.  

 Stine Sofie stiftelsen 

o FAU bestemte i møtet at 5000,- går hvert år til å invitere Stine Sofie Stiftelsen til 

besøk på skolen.  

 
 


